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O hněvu
Pamatujte si, moji milovaní bratří: každý člověk ať je rychlý k naslou‐
chání, ale pomalý k mluvení, pomalý k hněvu; vždyť lidským hněvem
spravedlnost Boží neprosadíš.

List Jakubův 2, 19-20
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Být člověkem není lehký úkol
a začít sám u sebe se zdá být
někdy v pravdě heroickým

výkonem. Poznání vlastního bytí
a naplnění tohoto bytí vědomou ak-
tivitou připomíná někdy v lidském
mraveništi všednodennosti sisy-
fovské úsilí. A tak se není čemu
divit, že ve stopách Jonáše otáčíme
svou bárku rychle čelem vzad
a v útěku hledáme spásu tiše se
uklidňujíce: „Zítra je také den.“ Ja-
kub ve své epištole nelení. Ví, že je
dobré začít u sebe a připomíná po-
třebu otevřít své srdce i svou mysl
Bohu: „Člověče, utiš se, abys posky-
tl prostor pro hlas Boží…“ Bez po-
chybností Jakub připomíná, že lid-
ský hněv nemá sílu prosadit Boží
spravedlnost, ač bychom se se-
bevíce snažili. To pravé umění spo-
čívá ve ztišení a v naslouchání, jak
již poukázal prorok Izajáš, když na-
psal uklidňující slova do vyhrocené
atmosféry nepokojů a obav: „Ne-
boť toto praví Panovník Hospodin,

Svatý Izraele: ‚V obrácení a ztišení
bude vaše spása, v klidu a důvěře vaše
vítězství.‘“

Různorodost lidské hněvivosti, její
variabilitu a úskalí připomíná mimo
jiné také jeden známý film, který
v červnu oslaví „malé“ výročí.
V červnových dnech roku 1957 získal
totiž na 7. Berlinale Zlatého medvě-
da americký film Dvanáct rozhně-
vaných mužů, který byl natočený podle
stejnojmenného dramatu Reginalda
Rose. Ve filmu režiséra Sidney Lumeta
se téměř celý děj odehrává v jedné
místnosti, v níž se dvanáct soudních
porotců usiluje dojít jednomyslného
rozhodnutí, zda je obžalovaný chlapec
vinen či nevinen z vraždy svého otce.
Vina není to, oč tu běží, ale pohled se
zaměřuje na právo člověka obhajovat
svůj vlastní názor a přesvědčení.
Dvanáct rozhněvaných mužů zvrátí, co
se zdálo být jednoduché do složitého
obrazu komplexnosti vztahů a vzájem-
né různorodosti životních zkušeností
jednajících postav. Začít sám u sebe
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vyžaduje odvahu v určitém okamžiku
rozhodnout se sám za sebe a ne-
jednou také někomu navzdory…Mů-
žeme jako Jonáš utíkat, můžeme se
společně s ním radovat i hněvat ze
skočce (Jonáš 4,6-11), anebo při-
jmout Jakubovu výzvu a otevřít svá
srdce pro porozumění lidem i světu
kolem nás.

Právě ztišení je Boží odpovědí. To-
muto umění se však musíme učit, aby
skrze nás zněl čím dál zřetelněji Boží
hlas tichý, jemný, aby zněl v našich
životech čím dál hlasitěji. Jakub na
nás apeluje, abychom se utišili
a přenechali Bohu vlastní moc a kont-
rolu, a to jak v osobním životě, tak ve
společnosti. Vyzývá nás, abychom
odvážně zůstali v klidu v bouřlivý čas
a přes bouření věků se učili naslou-
chat tichu. Přijměme jeho výzvu a hle-
dejme ztišení v našich vztazích v rodi-

nách i v církvi, při pracovním na-
sazení i při poklidném sdílení spole-
čenství přátel. Učme se ztišit se v kru-
zích, s nimiž sdílíme totožné názory,
stejně jako hledejme ticho i tam, kde
se sváříme a hádáme a nedaří se nám
sjednotit. V nelehkosti tohoto úkolu
vědomě hledejme ztišení a porozu-
mění i mezi lidmi odlišných názorů,
postojů, zvyků či víry.

„Ach, milý Pane Bože, Otče, dej
nám své požehnání i v tomto časném
a tělesném životě. Daruj nám a do-
přej milostivě mír, ochraňuj nás před
válkou a nepokojem. Dej nám příz-
nivé počasí i hojnost plodů země.
Nechť je do tvých rukou poručen kaž-
dý dům, dvůr,muž, žena, i dítě. Zabra-
ňuj ničitelům a všem andělům zla,
kteří nám strojí škody a překážky.
Amen.“ (Martin Luther)

Jana Grollová

z e s b o r o v é h o ž i v o t a

Zápisky ze setkání staršovstva 24.5.
� Na začátku druhé schůze nového staršovstva se presbyteři setkali s konfir-

mandy (Adam, Eva a Matěj Kovarčíkovi) a jejich rodiči. Po seznámení
a společném rozhovoru přišla řeč také na průběh konfirmačních bohoslu-
žeb (28.5.). Při Večeři Páně se vrátila možnost vysluhovat z kalicha s tím, že
kalíšky zůstanou pro případné zájemce.
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� Dále schůze pokračovala obvyklým programem: přehledem pastoračních
návštěv a potřeb křesťanské služby, obvyklými rubrikami pro Zpravodaj
(poděkování, modlitby).

� Byl představen také návrh „ministerstev“ – oblastí služby, za které by měl
být zodpovědný vždy jeden z presbyterů (abecedně): archivace, diakonie,
evidence členů, hospodaření, komunikace, křesťanská služba, po-
hostinnost. Zatím se jedná pouze o návrh a o obsazení se přemýšlí.

� Stále se nedaří najít kostelníka.
� Starší se také zabývali otázkou nájemného v bytě, kde bydlí uprchlíci

z Ukrajiny. Stát brzy přestane dotovat poskytované bydlení, a tak starší od-
souhlasili, že nájem na další rok bude 1 koruna, avšak nájemníci si budou
muset plně platit energie.

� Schválen byl také nákup hřiště pro Ringo.
� Setkání skončilo společnou modlitbou.

zápisky ze zápisu pořídil mw

p o d ě k o v á n í s t a r š o v s t v a

� Především s. Petře Waloschkové, která se ujala role hlavní organizátorky
Noci kostelů, a celému přípravnému týmu, který se jakýmkoliv způso-
bem zapojil do vymýšlení a následně i zajištění celého programu, jakož
i všem účinkujícím, tak i dobrovolníkům, kteří připravili občerstvení

� Těm málo jedincům, kteří se zapojili do brigády na úklid kostela
� Br. Markovi Skotnicovi za zprovoznění sluchátek v kostele
� Všem řidičům, kteří ochotně vozí starší členy na bohoslužby.

významné narozen iny v červnu
Jaroslava Marie Grollová Mária Luhová Zdeněk Novotný

Narozeniny zveřejňujeme podle klíče: 10, 20, 30, 40, 50, 55, 60, 65, 70, 75, 76, 77... Respektujeme, pokud
nahlásíte kazatelce, že si zveřejnění nepřejete.
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m o d l i t b y

Děkujme Pánu za to, že nás vysvobodil z otroctví hříchu a jako laskavý otec
nám dává příležitosti k nápravě. Děkujme za působení Ducha Svatého v jeho
církvi a možnost vidět jeho ovoce u našich bratří a sester. Prosme o jeho moc
a odvahu. Děkujme za tak vzácnou svobodu a možnost zvěstovat evangeli-
um. Chvalme jej za stále trvající možnost pokání pro všechny.

Mějme na paměti náš sbor a prosme Pána, ať nás vede v našem uvažování
a rozhodování o budoucnosti sboru. Mysleme v modlitbách na farářky, nové
i bývalé starší, členy sboru, které máme na srdci a jejich rodiny. Prosme za
zdraví, moudrost a zodpovědnost, děkujme za jejich práci pro sbor a Boží
království. Mysleme na mládež a nově konfirmované. Ať nacházejí ve sboru
své místo, rostou v poznání Boží lásky a nacházejí naději a sílu odolávat ná-
strahám světa. Prosme za nevěřící přátele, známé, hledající ať naleznou cestu
k záchraně. Zamoudrost při hledání, jak pokrýt služby zastávané kostelníkem
( akce v kostele, úklidy, řemeslníci, sb. dům ...).

Modleme se za Boží intervenci do válečné situace na Ukrajině, ze které
není vidět lidské východisko. Děkujme za partnerské sbory, jejichž projekt
ukázal na možnost smíření v těžkém období po válce. Mysleme na vstřícnou
spolupráci se sousedním sborem SCEAV. Nezapomínejme také na ostatní
sbory v našem městě i církvi.

Prosme za situaci v naší zemi a Evropě. Za uzdravení pro nemocné, posilu
pro trpící, ochranu pro slabé. Prosme Pána, ať se oslavuje svou uzdravující
mocí a jeho láska ulehčuje každé utrpení. Ať mocně posiluje a občerstvuje,
zdravotníky, sociální pracovníky, dobrovolníky pomáhající potřebným. Stav-
me se na modlitbách proti vyvyšování, aroganci moci, úplatkářství a jiným
negativním sociálním jevům. Prosme za ochranu před narůstajícím neomar-
xismem, převracením pravdy, nezodpovědností, sociálním inženýrstvím, po-
tlačováním svobody slova nebo svědomí.

Vyprošujme mír i pro země, ve kterých se bojuje, nebo trpí katastrofami.
Prosme za ochranu a sílu pro misionáře, pronásledované křesťany, uprchlíky,
vězně svědomí, trpící násilím. Vyprošujme pokoj pro Izrael.

ms
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z c í r k v e

Ohlédnutí za synodem

Demokracie není snadná věc. To platí pro společnosti i pro naši čes-
kobratrskou církev. Ale na osvícené diktátory a monarchy není
spoleh, tak nám nic lepšího nezbývá.A ten náš evangelický parlament

zvaný synod je vlastně úžasný.
První zasedání 36. synodu se konalo v Praze 25.-27. května. Synod tvoří

74 poslanců z jednotlivých seniorátů, Evangelické teologické fakulty UK
a členové synodní rady. Kromě toho synod na každé zasedání povolává po-
radce, kterými jsou většinou odborníci na určité oblasti církevní práce, za-
městnanci církevního
ústředí nebo bývalí
členové vedení
církve. Poslanci jsou
voleni na 4 roky a na
začátku si museli zvo-
lit mj. předsednictvo,
do kterého byla zvo-
lena i ana Grollová a
Štěpán Janča (před-
sedou je opět Michal
Kitta).

Zprávu synodní rady představil synodní senior Pavel Pokorný. „Jsme na
jedné lodi. Proč jsme tak nazvali naši zprávu? Asi, že jsme to tak vnímali, že i
ČCE je jednou takovou lodí a máme jeden společný cíl,“ řekl. „Mnozí se ptají,
kam směřujeme. Je to otázka duchovní. Máme pokračovat ve směru, ve kte-
rém jsme doposud putovali? A jaký vlastně byl? Jsme církev, která nenabízí
produkt, nenabízí zboží, nýbrž žije spolu a slouží. Snažíme se naslouchat
evangeliu a objevujeme je. Nejsme v tom mistry, ale učedníky. Kristus mluví
o následování. O přeplavení se na druhou stranu. Nevíme, co nás na druhé
straně čeká. Nevěděli to ani učedníci – to je inspirace pro nás, abychom nezů-
stali jen u sebe a doma,“ doplnil.

Různých zpráv a tisků museli poslanci přečíst přes padesát a jejich a růz-
ných hlasování bylo asi také tolik, ale atmosféra byla otevřená a přátelská.A na
rozdíl třeba od konventu, kdy se všechno musí stihnout v jeden den, je synod
uvolněnější a je víc času na diskusi a rozhovory. A taky na společné bohosluž-
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by, které se ve čtvrtek večer konaly ve sboru na Chodově. Kázala Simona
Kopecká a hudební doprovod – považte – zajistila synodní rada: Pavel
Pokorný na kontrabas, Jiří Schneider a Roman Mazur na kytary a Simona
Kopecká a Jana Šarounová zpívaly.

V pátek se probíraly další zprávy zejména z oblasti hospodaření, návrhy
z konventů jednotlivých seniorátů a došlo i na debatu o budoucí podobě se-
niorátů. V podvečer se poslanci rozdělili do čtyř komisí (teologická, výchovná,
právní a hospodářská) a v nich projednávali návrhy ze synodní rady, konventů
či od jednotlivých poslanců, o kterých má synod hlasovat.

V sobotu bylo na programu několik změn Církevního zřízení a řádů a velmi
se diskutovalo o dokumentu „Restrukturalizace při přechodu na samofinan-
cování“, který předložila synodní rada. Tento dokument řeší např. výši solidární
části odvodů do personálního fondu nebo návrh směrnice pro výpočet ná-
jemného v kazatelských bytech.

V sobotu odpoledne se poslancům synodu představila nová ředitelka Dia-
konie ČCE Hana Sklenářová. Vedení druhé největší nestátní organizace za-
bývající se sociálními službami převzala letos v dubnu. Sklenářová pracuje
v Diakonii ČCE již od r. 1991.

Poslední vážná diskuse se rozhořela ohledně návrhu týkajícího semožnosti
žehnání homosexuálním párům. Poslanci si s pokorou uvědomovali, že situa-
ce v církvi je složitá a že někteří chápou Písmo odlišně.

„To, o čem budete hlasovat, se mě osobně týká, jsem homosexuální. Čes-
kobratrská církev evangelická byla jediná církev, která se mi v době, kdy jsem
si svoji sexuální orientaci uvědomila, jevila jako bezpečný prostor. Teď je nača-
se – možná trochu kostrbatě a nepřipraveně – říct lidem tam venku: ‘My o vás
stojíme, tak pojďte k nám'. Tak to prosím pojďme udělat. Zkusme být odvážní
a nebát se toho, že je to nepřipravené,“ prohlásila delegátka mládeže Ema Po-
spíšilová. Její slova sklidila potlesk.

Synod nakonec odmítnul návrh Romana Mazura odložit rozhodnutí o návr-
hu na příští rok. Jednoznačnou většinou (47 hlasů pro, 8 proti, 5 se zdrželo) byl
schválen návrh ve znění: „Synod ČCE souhlasí s možností požehnání svazků
osob stejného pohlaví, pokud o to požádají. Synod ČCE vnímá, že názory na
tuto otázku nejsou v církvi jednotné, podporuje činnost komise pro soužití
s LGBTQ lidmi a pokračování diskuze v církvi o tomto tématu. Synod konsta-
tuje, že žádný kazatel není povinen žehnat svazkům osob stejného pohlaví.“

Příští rok se synodálové sejdou ke 2. zasedání 36. synodu opět v Praze, a to
v termínu 23.–25. května 2024.

Michael Waloschek
Více na https://synod.e-cirkev.cz/zpravy-ze-synodu/2023/
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Manžel jako inženýr – silničář
pracoval v různých institu-
cích, ale stále to mělo sou-

vislost s dopravou. Když byl na radni-
ci na odboru dopravy, byl zvolen do
staršovstva.

V době totality na církve „dohlíže-
li“ církevní tajemníci. Faráři byli občas
předvoláni a museli se zodpovídat za
různé akce. Když se pánům
tajemníkům něco nelíbilo, měli moc
i zbavit duchovního souhlasu k vyko-
návání jeho povolání. To se v Ostravě
naštěstí nestalo, zdejší tajemník leda-
co toleroval. Neměli však rádi, když
pracovníci státní správy se angažova-
li v církvi. A tak br.
Haška (manžel),
který pracoval na
odboru dopravy
MNV a zároveň
byl členem star-
šovstva, se po
konzultaci s br. fa-
rářem rozhodl již
dále nekandidovat a dát příležitost
mě. A tak jsem se stala členem star-
šovstva. Zažila jsem kurátory Bo-
huslava Jelínka, Antonína Plachého,
Karla Fona, Tomáše Jelínka, sama

jsem byla kurátorkou, vystřídal mne
Honza Krupa a nakonec Michael Wa-
loschek. Když jsem přišla do staršov-
stva, patřila jsem k těm mladším,
většinu schůzí jsem jen poslouchala,
co zrovna starší řešili a rozhodovali.
Všechny jsem ze sboru znala, v téměř
každých volbách někdo stávající ode-
šel a nahradil ho mladší. Jedno nebo
dvě funkční období jsem zde byla
i s mojí maminkou a později i s dce-
rou Pavlou, to jsme musely žádat se-
niorátní výbor o tzv. dispens. Velmi
výraznou tváří ve staršovstvu byl bratr
ing. Jan Chleboun, který byl zapi-
sovatelem.Ať se probíralo cokoliv, on

vždy skončil
u ekologie a život-
ního prostředí.
(Tehdejší Ostrava
se nedá srovnávat
s dnešní. Tuny po-
pílku byly všude.)

V životě sboru
se žádné veliké

změny nekonaly. Jak odcházeli staří,
přicházela nová generace, počty se
pomalu snižovaly, ale aktivit bylo stá-
le dost. I když se zrušily večerní ne-
dělní bohoslužby, dlouho ještě zů-

Jana Hašková:
Moje vzpomínky na ostravský sbor
(1946-2023, pokračování)
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staly středeční – uprostřed týdne –
kromě biblické hodiny. V seniorátu
konventy, presbyterní konference,
většinou jsem se jich zúčastňovala.
Několik období jsem byla členem se-
niorátní Pastýřské rady. Naštěstí jsme
nic závažného nemuseli řešit. Větši-
nou jsme se sešli při konventech
a napsali hlášení na Synodní radu.
Drobné problémy se řešily zde, do
Prahy se to nedostalo.

Po odchodu br. faráře Veselého
do důchodu jsme byli neobsazeni.
Kurátor Karel Fon zajišťoval chod
sboru, než byl zvolen vítkovický farář
br. Klobása naším farářem v Ostravě.

V bytě u kanceláře se měnili
podnájemníci. Byli to vikáři Jan Zá-
torský, Josef Hromádka. Když se Jan
Zátorský oženil, bydlel zde i s rodi-
nou několik let, než se odstěhovali
do Stříteže, kde byl zvolen farářem.
Poslední, kdo vedle kanceláře bydlel,
byli asi Karel a Věra Kynčlovi
s Honzíkem. Po jejich odstěhování se
byt zrušil a přestavěl do nynější
podoby. Má zde své místo sborový
archiv a je zde hostinský pokoj
a druhá místnost kanceláře.

Každý rok se kromě výletů NŠ ko-
nal také sborový zájezd, někdy
i dvoudenní. Dopravu dlouho zajiš-
ťoval br. Pelikán, který byl řidičem
DPO a tak autobus nejen zajistil, ale
sám řídil. O zájezdy býval vždy veliký
zájem, navštívili jsme docela dost na-

šich sborů v různých seniorátech naší
církve a samozřejmě k tomu patřila
i okolní příroda a kulturní památky.

Manželé Klobásovi byli bezdětní,
o to víc se angažovali ve sboru. Bratr
farář byl i seniorem našeho seniorá-
tu, fara byla vždy otevřena pro kaž-
dého příchozího. Sestra Klobásová
byla zaměstnána ve vědecké
knihovně a záleželo jí na pěkném
vzhledu sborových prostor. Pečlivou
paní Novákovou, která bydlela naho-
ře ve sborovém domě a uklízela sbo-
rové prostory, a to v sále byly ještě
parkety, které drátkovala a pastovala
nejméně 2x ročně, vystřídalo několik
uklízeček z venku. Ty už tak pečlivé
nebyly a tak po nich sestra Klobásová
ještě úklid dokončovala. V sále se dě-
lala nová podlaha, zřídilo se bezbari-
érové WC. Při výměně parket za
kabřince se hodně zapojila i naše
mládež a nebyla to poslední změna.
Dnešní podoba celého sálu, nejen
podlahy je podle návrhu manželů
Barbory a Jiřího Veselých.

Bratr f. Klobása byl v Ostravě 15
let a na důchod se odstěhovali
s manželkou do Chrudimi, kde církev
měla hned vedle kostela a fary dům
s malometrážními byty pro faráře –
důchodce. Kurátorem v té době byl
Karel Fon, já místokurátorka. Čtyři
roky trvalo, než se podařilo pro Ost-
ravu najít faráře.

pokračování příště
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i n f o r m a c e o s b o r u
SLUŽBY, které vám, vedle pravidelných shromáždění, rádi poskytneme (podrobnější informa-
ce u faráře):
• duchovní rozhovory
• lekce uvedení do křesťanství
• texty kázání
• Bible a kostelní zpěvníky ke koupení
• zasílání Zpravodaje
• vysluhování Večeře Páně v rodinách u starších a nemocných
Stojíte-li o příležitostné informace rozesílané emailem, přihlaste se na stránkách sboru:
ostrava.evangnet.cz/kontakty/
ZAJIŠTĚNÍ DOPRAVY
Na sborové aktivity a především na bohoslužby zajišťujeme možnost dopravy pro ty, kteří se
sami dopravit nemohou. Neváhejte této služby využít. Omezená pohyblivost by neměla
bránit setkávání. Telefonicky se můžete obracet na Hanku Vlčinskou (tel. 734 240 550)
ADRESA: Husovo nám. 4, 702 00 Ostrava
ÚŘEDNÍ HODINY: úterý 9:00-12:00
E-MAIL: ostrava@evangnet.cz
WEB: ostrava.evangnet.cz
FARÁŘKA: Ewa Jelinek (tel. 776 793 093)
SBOROVÁ SESTRA: Hanka Vlčinská (tel. 734 240 550)
KURÁTOR, REDAKTOR: Michael Waloschek (tel. 608 004 356)
BANKOVNÍ SPOJENÍ: 200 230 6213 / 2010 (dary a saláry)

230 036 5561 / 2010 (provoz)

Farní sbory ČCE Ostrava a SCEAV Ostrava hledají

KOSTELNICI / KOSTELNÍKA
Kostelník*ce pečuje o kostel a další sborové prostory a zajišťuje jejich provoz. Řídí
se přitom pokyny statutárních zástupců obou sborů. Mezi jeho*její hlavní zodpo-
vědnosti patří:
• Každý týden úklid a příprava sborových prostor a po domluvě organizace

velkého úklidu kostela
• Zpřístupňování kostela a sborových prostor návštěvníkům, organizátorům kul-

turních akcí a řemeslníkům
• Obstarávání toaletních potřeb a čistících prostředků
• Zajišťování běžné údržby - buď sám*a nebo za pomoci řemeslníků
• Obstarávání revizí a dodržování požárních předpisů
• Neodkladně řešení havarijních situací
Předpokladem pro tuto práci je přiměřená zručnost, časová flexibilita a především
kladný vztah k lidem. Do budoucna je možnost služebního bytu. Časový rozsah: cca
15-20 hodin týdně (rozvrh pracovní doby pružný).Nástup: dle dohody,možný ihned.
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p r o g r a m n a č e r v e n

úterý, 6. června 17:00 Biblická (fara)
19:00 Starší mládež (fara)

středa, 7. června 16:00 Dorost (klubovna)
20:00 Čas modliteb

čtvrtek, 8. června 17:00 Křesťanská služba (fara)
pátek, 9. června 19:00 Nokturno
sobota, 10. června 16:30 Koncert ze skladeb P. Knápka (sál)
neděle, 11. června 08:30 Bohoslužby (kostel)

úterý, 13. června 17:00 Biblická (fara)
19:00 Starší mládež (fara)

středa, 14. června 10:00 Domovinka pro seniory (Diakonie ČCE)
16:00 Dorost (klubovna)
18:15 Staršovstvo
20:00 Čas modliteb

čtvrtek, 15. června 09:00 Kavárnička (fara)
pátek, 16. června 16:00 Opékání na zahradě (od 16 program pro děti)
neděle, 18. června 08:30 Bohoslužby s Večeří Páně (kostel)

úterý, 20. června 17:00 Biblická (fara)
19:00 Starší mládež (fara)

středa, 21. června 16:00 Dorost (klubovna)
20:00 Čas modliteb

pátek, 23. června 16:00 Opékání na farní zahradě?
19:30 Logos

neděle, 25. června 08:30 Bohoslužby (kostel)

úterý, 27. června 17:00 Biblická (fara)
středa, 28. června 10:00 Domovinka pro seniory (Diakonie ČCE)

20:00 Čas modliteb
čtvrtek, 29. června 09:00 Kavárnička (fara)
neděle, 2. července 08:30 Bohoslužby s Večeří Páně (kostel)

Každou sobotu a neděli od 14 do 18 h je kostel otevřen v rámci projektu
Otevřené chrámy




